
PROTOKÓŁ NR 43/22 Z POSIEDZENIA KOMISJI DS. EDUKACJI, 

KULTURY, PROMOCJI I SPORTU, KTÓRE ODBYŁO SIĘ W DNIU 

18 PAŹDZIERNIKA 2022 ROKU Z WYKORZYSTANIEM ŚRODKÓW 

POROZUMIEWANIA SIĘ NA ODLEGŁOŚĆ 

Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu Monika 

Oleś na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdziła 

prawomocność obrad – obecnych 6 radnych. Po czym przystąpiła 

do realizacji następującego porządku obrad: 

1) opiniowanie projektu uchwały na najbliższą sesję Rady Powiatu: 

w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Powiatu 

Tarnogórskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok (druk 

nr 44/2022), 

2) informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Tarnogórskiego za rok szkolny 2021/2022, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

4) sprawy bieżące. 

Ad 2) 

Ewa Lukosz naczelnik Wydziału Kontroli i Zarządzania Jednostkami 

Oświatowymi (KNZ) przedstawiła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Tarnogórskiego za rok szkolny 2021/2022 (załącznik 

nr 2). 

Połączył się zdalnie radny Krzysztof Łoziński – 7 radnych obecnych. 

Radny Krzysztof Piasecki powiedział, że w przyszłym roku nabór do szkół 

również będzie obfity. Poprosił o potwierdzenie tego, że jeśli więcej dzieci 

pojawi się w naszych placówkach, to nie znaczy wcale, że będzie to jakimś 
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obciążeniem finansowym dla budżetu Powiatu, ponieważ na te dzieci też 

przyjdzie odpowiednia subwencja oświatowa. Następnie zapytał czy jest 

możliwość wsparcia przez Powiat przedsięwzięć, konkursów, koncertów, 

które odbywają się w szkołach. 

Naczelnik KNZ odpowiedziała na pytanie dotyczące przyszłorocznego 

naboru mówiąc, że wydział wraz z Wicestarostą Tarnogórskim pracuje 

bardzo intensywnie, aby zapewnić każdemu uczniowi 8 klasy możliwość 

nauki w powiecie tarnogórskim. Na bieżąco odbywają się spotkania 

z dyrektorami szkół, aby to zadanie zostało w pełni zrealizowane. 

Odnosząc się do kwestii subwencji oświatowej zwróciła uwagę, 

że subwencja przychodzi na każde zadanie oświatowe, nie mniej jednak 

subwencja według stanu na dzień 31 września zostaje przekazana 

1 stycznia następnego roku. Wszyscy uczniowie przyjęci „ponad stan” 

w okresie od września do grudnia muszą być finansowani ze środków 

własnych Powiatu, ponieważ subwencja ta zostanie przydzielona dopiero 

w przyszłym roku. Następnie odniosła się do kwestii dotowania 

dodatkowych zadań niezaplanowanych mówiąc, że trzeba indywidualnie 

podejść do każdego zadania i w tym zakresie wydział będzie w kontakcie 

z zainteresowanymi szkołami. Na dzień dzisiejszy Powiat Tarnogórski 

finansuje licealiady. 

Sebastian Nowak Wicestarosta dodał, że wydział nie ma dodatkowych 

środków, które można by przeznaczyć na zadania promocyjne czy 

kulturalne, więc trzeba rozmawiać z Biurem Kultury i Kontaktów 

z Mediami. Zapytał czy szkoła chce zorganizować konkurs bądź przegląd 

zespołów muzycznych i potrzebne są nagrody? 

Radny Krzysztof Piasecki powiedział, że czasem pojawiają się plany żeby 

zrobić konkurs tematyczny z dziedziny technicznej bądź ogólnej. Nie da 

się niczego zrobić, jeśli nie zorganizuje się jakieś promocji, zaproszeń 

i nagród. 
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Radny Artur Maligłówka powiedział, że subwencja oświatowa będzie 

zwiększona od stycznia. Przez 4 miesiące Powiat musi sam do tego 

dopłacać. Subwencja jest przyznawana na cały rok. 

Naczelnik KNZ potwierdziła, że subwencja jest przyznawana na rok, ale wg 

stanu na 31 września danego roku szkolnego. Rok szkolny nie pokrywa się 

z rokiem budżetowym i dofinansowanie jest z poślizgiem. 

Radny Artur Maligłówka powiedział, że w takim razie tracimy 

na 4 miesiącach, czy jak za 2 lata będzie mniej uczniów a subwencja 

będzie większa, to czy wtedy zyskamy? 

Naczelnik KNZ potwierdziła, że subwencja będzie większa. Dodała, 

że odchodzą ostatnie klasy i one bilansują wynik. Jednak, gdy otwiera się 

dużo więcej nowych oddziałów niż klas, które odeszły to trzeba je 

utrzymywać do końca grudnia. 

Radny Artur Maligłówka powiedział, że za 2-3 lata gdy będzie mniej klas 

pierwszych, Powiat będzie w lepszej sytuacji. 

Naczelnik KNZ powiedziała, że Powiat wtedy będzie „na plusie” ale tylko 

na chwilę. 

Ad 1) 

Naczelnik KNZ przedstawiła projekt uchwały na najbliższą sesję Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Powiatu 

Tarnogórskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o wyrażenie opinii do ww. projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: obecnych – 7, „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 



PROTOKÓŁ NR 43/22 Z POSIEDZENIA KOMISJI DS. EDUKACJI, KULTURY, PROMOCJI  

I SPORTU, KTÓRE ODBYŁO SIĘ W DNIU 18 PAŹDZIERNIKA 2022 ROKU 

4 

Ad 3) 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie protokół nr 42/22 

z posiedzenia Komisji w dniu 20 września 2022 roku. 

Wyniki głosowania: obecnych – 7, „za” – 7, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Protokół został przyjęty. 

Ad 4) 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w planie pracy w przyszłym 

miesiącu został ujęty punkt „ustalenie planu pracy Komisji na 2023 rok 

oraz wnioski do planu pracy Rady Powiatu na 2023 rok”. Jeśli ktoś 

z radnych ma propozycje do planów pracy prosi, aby przed następnym 

posiedzeniem Komisji przesłać je na skrzynkę mailową Biura Rady 

Powiatu. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodnicząca Komisji ds. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 

(-) Monika Oleś 


	PROTOKÓŁ NR 43/22 Z POSIEDZENIA KOMISJI DS. EDUKACJI, KULTURY, PROMOCJI I SPORTU, KTÓRE ODBYŁO SIĘ W DNIU 18 PAŹDZIERNIKA 2022 ROKU Z WYKORZYSTANIEM ŚRODKÓW POROZUMIEWANIA SIĘ NA ODLEGŁOŚĆ
	1) opiniowanie projektu uchwały na najbliższą sesję Rady Powiatu: w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Powiatu Tarnogórskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku...
	2) informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Tarnogórskiego za rok szkolny 2021/2022,
	3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji,
	4) sprawy bieżące.
	Ad 2)
	Ad 1)
	Ad 3)
	Ad 4)

